
زینب رحیمــی: در لایحه برنامه هفتم توســعه، هیــچ فصلی به 
محیط زیست و تاب آوری سرزمین در برابر بحران های محیط زیست 
اختصاص داده نشــده اســت؛ حتــی در مواد مربوط به توســعه و 
احکام بهره برداری از منابع طبیعی و محیط زیســت نیز ملاحظات 
محیط زیســتی رعایت نشده اســت. لایحه برنامه هفتم توسعه در 
مجلس شــورای اسلامی در حال بررسی است و در همین روزها در 
صحن علنی مجلس به رأی گذاشته می  شود. در این برنامه، «فصل 
محیط زیســت و منابع طبیعی» وجود نــدارد؛ در حالی که در برنامه  
پنج  ساله قبلی، فصل محیط زیست و منابع طبیعی در نظر گرفته شده 
بود. گرچه در برنامه  پنج ساله قبلی هم مواد و احکام محیط زیست 
در اجرا به بن بســت  خورد و مورد بی توجهی دســتگاه های اجرائی 
از جملــه وزارت نیرو قرار  گرفت، اما حذف کامل چنین فصل مهمی 
از برنامه توسعه کشور، عقبگرد در حل معضلات و بحران های ایران 
اســت. کسی نمی تواند انکار کند که بیشــتر بحران های حال حاضر 
ایران مربوط به حوزه محیط زیســت و منابع طبیعی است. از بحران 
کمبود آب، خشک سالی های انباشته و بلندمدت گرفته تا فرونشست 
و افت شــدید منابع زیرزمینی آب، نابودی جنگل ها و مراتع ایران بر 
اثر آتش ســوزی و آفات و بیماری ها، پسماند، آلودگی هوا، فرسایش 
شــدید خاک، ورود فاضلاب به آب های سطحی و زیرزمینی، خشکی 
تالاب ها و دریاچه ها، نابودی گونه  های گیاهی و جانوری ارزشمند و ... 
مشکلاتی نیست که دولت و مجلس بتوانند به آن بی توجهی کنند. 
دقت کنید که بدون توجه به محیط زیســت، توسعه اقتصادی هم 
غیرممکن است. برای مثال چطور می  توان بدون توجه به بحران آب، 
امنیت غذایی کشور را تأمین کرد؟ ضمن اینکه بنا بر تأکید کارشناسان، 
ســرزمین ایران بر اثر معضلات محیط زیستی در معرض خطر جدی 
است. در لایحه برنامه هفتم توسعه، هیچ فصلی به محیط زیست و 
تاب آوری سرزمین در برابر این بحران ها اختصاص داده نشده است؛  
حتی در مواد مربوط به توسعه و احکام بهره برداری از منابع طبیعی 

و محیط زیست نیز ملاحظات محیط زیستی رعایت نشده است.
 اصلاح برنامه هفتم توسعه ضروری است

روز چهارشــنبه ۱۸ مرداد  در دانشــگاه خاتم تهران، همایشــی 
بــه منظور ارزیابی و نقد مواد محیط زیســتی در لایحه برنامه هفتم 
توســعه برگزار شــد. کارشناســان حاضر در این جلســه اتفاق نظر 

داشــتند که برای مقابله با بحران  های پیش   رو  و دستیابی به توسعه 
پایدار در ایران، باید مســئولان برنامه هفتم توســعه را به عنوان یک 
ســند مهم بالادستی بر مبنای دیدگاه های کارشناسی و فنی نخبگان 
و صاحب  نظران کشــور اصلاح و اجرا کنند. همچنین در این جلسه 
تأکید شــد که بررســی این لایحه در مجلس شورای اسلامی به ویژه 
در حوزه منابع طبیعی و محیط زیســت به زمان کافی نیاز دارد تا با 
نقش  آفرینی متخصصان، انجمن  های علمی و اســتادان دانشگاه و 
کارشناسان در بخش  های مختلف و بر اساس واقعیت های علمی و 

رویکردهای قابل اجرا، نقاط ضعف آن اصلاح شود.
 لایحه برنامه توسعه هفتم دچار کلی گویی

مریم شــهبازی، رئیس کارگروه تنوع زیســتی و دبیر همایش، در 
ابتدای نشست با اشاره به اینکه برنامه هفتم توسعه دچار کلی  گویی 
و ابهام اســت، گفت: نبــود رویکرد مســئله محور در تدوین برنامه، 
کلی گویــی و ابهام در بندهای پیشــنهادی، بی توجهــی به توازن و 
پایداری بوم  سازگان و اکوسیستم، کم  توجهی به قوانین کشور در حوزه 
محیط زیســت و منابع طبیعی به ویژه اسناد بالادستی از جمله سند 
چشــم انداز و نبود توجه به روند تغییر اقلیم در بخش  های مختلف 
توسعه  ای کشور ایراداتی است که نمی توان آنها را در فرایند بررسی 

لایحه برنامه توسعه هفتم نادیده گرفت.
شــهبازی تأکید کرد که احکام برنامه در حوزه مدیریت آب نقاط 
ضعف درخور توجهی دارد؛ ضمــن اینکه هیچ ضمانت اجرائی ای 
برای اجرای مــواد یا اصلاح آنها وجود نــدارد. لایحه برنامه هفتم 
توســعه حتما باید بازنگری شــود و فصلی جداگانــه تحت عنوان 
«محیط زیســت، منابع طبیعی و تاب آوری سرزمین » در آن گنجانده 
شــود. از ســوی دیگر رعایــت ملاحظــات محیط زیســتی در تمام 

بخش  های برنامه یک امر ضروری است.
 حیات وحش و تنوع زیستی در برنامه هفتم توسعه دیده نشده

در همایش نقد برنامه هفتم توســعه، حمیــد ظهرابی، معاون 
ســابق محیط زیست طبیعی سازمان حفاظت محیط زیست، ضمن 
اشاره به وضعیت تنوع زیستی ایران گفت: «تنوع زیستی پایه اصلی 
تأمیــن امنیت غذایی و پایداری آن اســت، اما در لایحه برنامه هفتم 
توسعه متأســفانه مورد بی توجهی بی  ســابقه   ای قرار گرفته است. 
ظهرابی تأکید کــرد که باید به موضوعات مهمــی مثل حفاظت و 

بهره برداری پایدار از تنوع زیســتی، مشــارکت مــردم در حفاظت از 
زیستگاه ها و مناطق حساس محیط زیست، توجه به دانش بومی و 
کشاورزی حفاظتی، بازسازی اکوسیستم های حساس و آسیب دیده، 
تأمین منابع مالی برای حفاظت از تنوع زیستی از طریق مالیات سبز 
و تأمین حقابه تالاب ها و رودخانه ها، در برنامه توسعه هفتم توجه 

شود.
 قول داده اند فصل محیط زیست به برنامه اضافه شود

ســمیه رفیعی، رئیس فراکسیون محیط زیست، کمیسیون آب و 
کشــاورزی مجلس شورای اســلامی نیز در این همایش خبر داد: از 
مجلــس قول گرفته ایم که فصل محیط زیســت و در نتیجه احکام 
محیط زیستی به لایحه برنامه هفتم توسعه اضافه شود. این نماینده 
مجلس با اشــاره به روند بررســی لایحه برنامه هفتم در کمیسیون 

تلفیق مجلس تأکیــد کرد: هیچ عمران و توســعه ای روی تخریب 
پایــدار نخواهد ماند. او از تصویب ســه ماده  واحده ذیل ماده ۲۲ در 

لایحه برنامه هفتم توسعه خبر داد.
 توسعه باید بر مبنای آمایش سرزمین باشد

رضا مکنون، اســتاد دانشکده مهندســی عمران و محیط زیست 
دانشــگاه امیرکبیر، با اشــاره به اینکه جغرافیای هر کشور و محیط 
زیســت آن باید مبنای اصلی برای تدوین برنامه های توســعه باشد، 
گفــت: بدون توجه بــه این عوامــل هرگونه برنامه ریــزی منجر به 
تخریب و فروپاشــی ســرزمین و از بین رفتن بدون بازگشــت منابع 
طبیعی خواهد شــد. مکنون تأکید دارد که توســعه در کشور باید بر 
مبنای برنامه سازگاری با اقلیم، حفظ بسترهای آبی سرزمین، آمایش 

سرزمین و الگوی مناسب حکمرانی باشد.
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اعتراض دانشگاهیان به حذف «محیط زیست» در لایحه برنامه هفتم توسعه
قول مجلس: فصل محیط زیست به برنامه هفتم توسعه برمی گردد

۹ عضو شورای شهر درباره دخالت های فرد نزدیک به زاکانی در امور شهری تذکر دادند
دردسرهای آقای داماد

 کاهش گازهای گلخانه ای کجای برنامه توسعه هفتم است؟
در ادامــه همایش نقــد و ارزیابی برنامه هفتم توســعه، نغمه 
مبرقعی، عضو شــورای عالی حفاظت محیط زیست، تأکید کرد که 
لایحه برنامه هفتم توسعه باید بازنگری شود. برای نمونه در ارتباط 
با پروژه های مشــمول ارزیابی اثرات محیط زیستی، باید سیاست ها، 
طرح ها و برنامه هایی بــرای ارزیابی راهبردی مورد توجه قرار گیرد. 
همچنیــن باید برای ارزش گــذاری اقتصادی اکوسیســتم و ارزیابی 
خسارات ناشــی از اجرای پروژه های عمرانی و توسعه ای، به لایحه 
برنامه هفتم بندهایی اضافه شــود. از سوی دیگر برای کنترل انتشار 
گازهای گلخانــه ای و کاهش ســرانه رد پای کربــن در محصولات 

تولیدی باید احکامی در لایحه برنامه توسعه هفتم لحاظ شود.
چه کمکی به شــفافیت گــزارش  ارزیابی   برنامه توســعه هفتم 

پروژه ها  می کند؟
همچنین مجید مخــدوم، رئیس انجمن ارزیابی محیط زیســتی 
و عضو شــورای عالی حفاظت محیط زیســت گفت: باید در لایحه 
برنامه هفتم توســعه موادی اضافه شــود که به شــفافیت بیشتر 
در روند بررســی گزارش های ارزیابی محیط زیســتی منجر شود. در 
شــرایط موجود شفافیت کافی درباره گزارش های ارزیابی پروژه های 
توســعه ای وجــود ندارد و همیــن موضوع به عامــل مهمی برای 
تخریب منابع طبیعی و محیط زیســت ایران تبدیل شــده است. این 
استاد دانشکده محیط زیست تأکید کرد: باید در برنامه ریزی و بررسی 
اثرات توســعه، به آمایش سرزمین توجه صددر  صدی شود. تنها راه 
برون رفت از تکرار خطاهای صورت گرفته در اقدامات اجرائی، توجه 

به آمایش سرزمین است.
 خودکفایی در محصولات کشاورزی امنیت غذایی را تهدید می کند
در بخــش دیگری از این همایش، بنفشــه زهرایی، دبیر کارگروه 
ملی سازگاری با کم آبی با تأکید بر اینکه سیاست خودکفایی در تولید 
محصولات کشــاورزی آســیب بزرگی به منابع آبی ایران وارد کرده 
اســت، گفت: باید اهداف کمّی و قابل سنجش برای رشد اقتصادی 
به ویژه در زمینه کشاورزی تعیین کرد. باید مشخص شود خودکفایی 
در تولید محصولات کشــاورزی تا چه میزان به تحقق امنیت غذایی 
کمک کرده اســت؟ دقت کنیم که هدف گذاری برای خودکفایی در 
۹۰ درصــد محصولات کشــاورزی یک هدف گذاری غیرکارشناســی 
اســت که تأثیری منفی در بنیان منابع طبیعی کشــور به ویژه منابع 
آبی خواهد داشت. لایحه برنامه هفتم توسعه برای سال های ۱۴۰۲ 
تا ۱۴۰۶ تدوین شــده است و ۲۲ فصل و هفت بخش دارد که شامل 
بخش های اقتصادی، زیربنایی، فرهنگی و اجتماعی، علمی، فناوری 
و آموزشــی، سیاســت خارجی، دفاعی و امنیتی و اداری، حقوقی و 
قضائی اســت. محیط زیست و منابع طبیعی هیچ فصلی را به خود 
اختصاص نداده و همین اعتراض کارشناســان و استادان دانشگاه را 

برانگیخته است.

شــرق: «آقای داماد» باز هم موضوع تذکر برخی از اعضای شورای شهر تهران بود؛ اما 
این بار شــفاف، دیگر صحبت ها کنایه آمیز و در لفافه نبود. اعضای شــورای شهر تهران 
به موضوع دخالت های داماد شــهردار تهران در برخی از ســازمان های شهرداری تذکر 
جمعی داده بودند. روز گذشــته علی اصغر قائمی، عضو شــورا، درباره مداخلات مکرر 
داماد شــهردار تهران در برخی سازمان های تابعه شــهرداری، تذکر داد: داماد شهردار 
تهران در امور ســازمان های تابعه شــهرداری تهران، مداخلات فراوانی داشته است؛ به 

گونه ای که تصمیم گیری درباره حتی ساده ترین کارها نیز از آنها سلب شده است.
او در ادامه با اشاره به قول شهردار تهران مبنی بر لغو حکم دامادش گفت: این اقدام 
کار پســندیده ای بود؛ اما مردم زمانی از این تصمیم خوشحال خواهند شد که واقعا اجرا 
شود، نه اینکه در عمل شاهد اتفاق دیگری باشیم؛ همان طور که امروز می بینیم به عنوان 
نمونه در دو ســال اخیر ما هیچ دستاورد چشمگیری در قیاس ملی با اهمیتی در حوزه 
هوشمندسازی نداشتیم؛ بلکه متأسفانه شاهد پسرفت برخی از اقدامات نیز بوده ایم که 
به نظر می رسد ریشه برخی از این مسائل همین موضوع باشد. متن تذکر به طور مفصل 
در این باره توضیح داده و به امضای ۹ نفر از اعضا نیز رســیده اســت؛ امیدواریم شهردار 
تهران این معضل را با تدبیر خوبی که خواهد کرد، حل کند. قائمی هفته گذشــته نیز در 
جریان تخریب پنج ساختمان در خلازیر از استفاده از سامانه های هوشمند و به ویژه هوش 
مصنوعــی و همچنین حجــم عظیم داده های موجود در شــهرداری تهران از اطلاعات 

مربوط به املاک و ابنیه آنها، که امکان پیش بینی را فراهم 
می کند و می توان گامی فراتر از پیشــگیری نیز برداشــت، 
ســخن گفته بود. این نخستین بار نبود که حضور و نقش 
داماد شــهردار در تصمیم گیری های شــهرداری از سوی 
اعضای شورای شــهر تهران مطرح می شــد. پیش از این 
اعضای منتقد به این حضور درباره اینکه چرا این گلایه ها 
را به صورت تذکر در صحن مطرح نمی کنند، می گفتند در 
صحن حرمت نگه می دارند؛ اما به نظر می رسد با این تذکر 
جمعی صبر این نمایندگان به پایان رسیده باشد. برخی از 
اعضای نزدیک به زاکانی هم خواهان تعریف این حضور 
در شهرداری شده اند. آنها که از روز نخست مدافع حضور 
حســین حیدری به عنوان دستیار ویژه شــهردار در حوزه 
هوشمندســازی بودند، در ســخنان غیرخبری با رسانه ها 

خواهان تعیین تکلیف این حضور هستند.
یکــی از آخریــن تذکراتی که در ســال ۱۴۰۱ در صحن 
شورای شــهر تهران مطرح شــد، دخالت افراد خاص در 
تصمیم گیری های حوزه فناوری و اطلاعات بود. این تذکر 
هم از ســوی علی اصغر قائمی مطرح شد. او در این تذکر 

به وضعیت سازمان فاوا اشاره کرد و گفت استاندارد این سازمان متأسفانه به شدت افت 
کرده و ممکن است مشکل ساز باشد. تغییر متناوب مدیریتی و نبود ثبات مدیریتی در فاوا 
ازجمله مهم ترین مشکلات این سازمان است و هر بار سرپرست برای آن انتخاب می شود. 
او ادامــه داد: دخالــت افراد خاص که بدون هیچ ســمت و منصبــی در مجموعه فاوا 
دخالت می کنند و اجازه نمی دهند کار پیش برود و تعیین تکلیف هیئت مدیره ســازمان 
بدون تخصص و تجربه ازجمله دیگر مشــکلات اســت. آبان سال ۱۴۰۰ بود که علیرضا 
زاکانی، شهردار تهران، در حکمی حسین حیدری را به عنوان مشاور و دستیار ویژه شهردار 
در حوزه هوشمندســازی، فناوری های نوین و نوآوری شهری منصوب کرد؛ انتصابی که 
اعتراض های زیادی را در پی داشــت. او در دفاع از حکمی که برای دامادش زده بود، در 
توییتی نوشت: «جهت پاسخ گویی خدمت عزیزان: آقای مهندس حیدری هیچ گونه رابطه 
استخدامی با شهرداری و دریافتی از آن نخواهد داشت و صرفا از تجربه و دانش علمی 
ایشان در حوزه هوشمندسازی تهران استفاده خواهم  کرد. این امر غیرقانونی نبوده و این 
حکم صرفا برای اشراف و نظارت دقیق بنده از طریق ایشان در این پروژه مهم صادر شده  
اســت». در ادامه علیرضا نادعلی، سخنگوی شورای شــهر تهران، هم در یادداشتی در 
دفاع از این انتصاب نوشت: حوزه هوشمندسازی و فناوری اطلاعات به لحاظ حساسیت 
امنیتی و ارتباطی، حکم چشــم و گوش شــهردار را دارد؛ بنابراین علاوه بر فعالیت های 
مشخص اجرائی همکاران شهرداری در سازمان فاوا، معاونت ها، سازمان ها و شرکت ها، 
نیازمند یک مرکز مسئولیت مشخص و متمرکز کنار دست 
شــخص شــهردار بود که هم متخصص این حوزه و هم 
صددرصد مورد اعتماد و اطمینان باشــد تا این حوزه را از 
جانب شخص شهردار راهبری کند؛ بنابراین آقای زاکانی 
از آقای حسین حیدری که هم متخصص و باتجربه در این 
حوزه اســت و هم کاملا مورد اعتماد، دعوت کرده است 
که این مسئولیت را به نیابت از خودش بپذیرد و چشم و 
گوش شــهردار در این حوزه و عملا دستیار و بازرس ویژه 
او در تحقق هوشمندســازی تهران باشد. البته به جهت 
حساســیتی که زاکانی همواره نســبت به تعارض منافع 
داشــته و دارد و به دلیل قرابتی که هســت، قرار گذاشته 
که حیدری هیچ گونه رابطه اســتخدامی با شــهرداری و 
هیچ رقم دریافتی از شهرداری تهران نداشته باشد و البته 
حیدری هم آن قدر سوابق حرفه ای در بخش خصوصی 
دارد که نیازمند ارتباط اســتخدامی و مالی با شــهرداری 
نیست. به نظر می رسد اصرار زاکانی بر اعلام این موضوع 
و صدور حکم علنی در زمینه ای محدود و مشخص برای 
حیدری هم بر این اساس اســت که اولا ضرورت اعتماد 

کامل در این حوزه بوده و ثانیا کســی گمان نکند نزدیکان او قرار اســت در هر زمینه ای 
دخالت کنند و ثالثا همه چیز باید برای مردم عزیز، به طور شفاف بیان و تبیین شود.

عده ای از کاربران شبکه های اجتماعی فراتر از ایرادات سیاسی وارد بر این انتصاب، آن 
را غیرقانونی توصیف کردند. طبق ماده ۱۰ مصوبه شــورای اسلامی شهر تهران با عنوان 
«مدیریت تعارض منافع در شهرداری تهران» به کارگیری بستگان مدیران شهرداری تهران 
و واحدهای تابعه و بستگان اعضای شورای اسلامی شهر تهران طی دوره مسئولیت در 

شهرداری تهران و واحدهای تابعه و شورای اسلامی شهر تهران ممنوع است.
اما این ســخنان باعث فروکش کردن اعتراض ها نشــد و ســرانجام شهردار تهران با 
نگارش نامه ای رســما حکم انتصــاب دامادش را لغو کرد. در متن نامه شــهردار آمده 
بود: در برنامه ای که به شــورای اســلامی شــهر تهران ارائه دادم، هوشمندسازی کامل 
مدیریت شهری آن چنان اهمیت داشــت که این حوزه را از ابتدا شخصا برعهده گرفتم. 
یکپارچه ســازی و دسترسی به داده ها و اطلاعات حساس محرمانه نیازمند ایجاد تمرکز 
مسئولیت در فردی متخصص و کاملا مورد اعتماد و دارای فهم مشترک در کنار این جانب 
بود. آن چنان که این مســئله حتی از برخی مناصب حســاس و نظارتی سپرده شــده به 
نزدیک ترین بســتگان مســئولان طراز اول که در ادوار گذشــته توصیه و تأیید شده بود، 
هم برایم مهم تر و حیاتی تر بود. حســین حیدری داماد شــهردار تهران متولد دهه ۶۰ و 
فارغ التحصیل دانشگاه صنعتی شریف تهران است. سایت های خبری درباره رزومه داماد 
زاکانی نوشــته اند که او پس از پایان تحصیلاتش در شرکت عرش مشغول به کار شد و 
ســوابق کاری دیگری تا رسیدن به پســت جدید به نظر می رسد وجود ندارد یا رسانه ای 
نشده است. این شرکت در سال ۸۹ از سوی چند نفر از فارغ التحصیلان دانشگاه صنعتی 
شــریف تأسیس شد که زمینه فعالیت آن در زمینه طراحی نرم افزار و سامانه های تحت 
وب اســت. اما لغو حکم او باعث نشد که حاشیه های حضور آقای داماد پایان پیدا کند. 
در جریان بررســی عملکرد ۱۵ ماهه شــهرداری تهران که رئیس وقت سازمان بازرسی 
شــهرداری هم در صحن شورای شــهر تهران حضور داشــت، برخی از اعضا از اعمال 
نفوذ شــخصی در تصمیم گیری های شــهرداری گفتند که به  صورت شکلی مغایرتی با 
مصوبه تعــارض منافع ندارد؛ اما در عمل بی توجهی به این مصوبه اســت. افرادی که 
در تصمیم گیری ها و انتخاب های شــهرداری نقش اساسی دارند. مهدی عباسی، رئیس 
کمیسیون شهرسازی و معماری شورای شهر تهران، یکی از اعضایی بود که در این زمینه 
تذکــر داد و گفت: گزارش هایی داریم که یک نفر با نفوذ به ســازمان ها و شــرکت های 
شــهرداری در انتصابات و مســائل مالی دخالت می کند. جلویش را بگیرید؛ چراکه هم 
برای ما و هم برای شــهرداری بد است. البته علیرضا زاکانی هیچ گاه حضور دامادش در 
شهرداری را رد نکرد. او آذر ماه سال ۱۴۰۱ در دانشگاه شریف در دیدار با دانشجویان گفت :   
کل مدیران در شــهرداری تهران در کانون ارزیابی انتخاب شــدند و ۹۷ درصد آنها نیز از 
درون شهرداری بودند. ناظر به حوزه فناوری تجربه ای داشتیم که تشخیص دادم دامادم 
در اینجا می تواند منشأ جهش شود؛ بنابراین بدون حقوق حکم مشاور برای او زدم. کسی 
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 ساقط می باشد.بنام مهسا قدیری مفقود گردیده و از درجه اعتبار vin: Denmq٥۱V۰۲h۱۲۳۲٥۰ ش پلاک:٤٤ایران ۲۱٦ ب ٥۱ ش موتور:۳۱۱٦٤۱٦۷ ش شاسی:W۰L۰۰۰۰۸۷S٥۱۲۳۲٥۰ سند ، کارت سوخت و کارت خودرو اپل وکترا

به موجب گزارش و درخواست مدیرتصفیه شرکت صنعتگران عتیق دفترچه قرارداد 
تخصیص زمین و حق بهره برداری و دفترچه ضمائم مربوطه فیمابین نامبرده و شرکت 

 شهرکهای صنعتی استان مرکزی به شماره ۱۹٤۸۹ مورخ   ۱۱/۱۹/۱۳۸٥
                                                                                  مفقود شده و از درجه اعتبار ساقط اعلام می گردد.

                                                                                                          

–

مدرك گواهي موقت فارغ التحصیلي  
فرزند علي به شماره شناسنامه ٥٤٦۰ صادره از تهران در مقطع کارشناسي ارشد 
رشته مدیریت بازرگاني بین الملل صادر از واحد دانشگاهي  آزاد اسلامي واحد 

الکترونیکي با شماره ۰۷۷۳۸۷۰ مفقود گردیده است و فاقد اعتبار است.از یابنده 
تقاضا میشود اصل مدرك را به دانشگاه آزاد اسلامي واحد الکترونیکي به نشاني 

تهران- پاسداران- خیابان نیستان۸-تقاطع رام و نیستان۹- پلاك٥ کدپستي 
۱۹٤٦۸٥٤٤۲ ارسال نماید.

 برگ سبز خودرو دنا  EF7   رنگ سفید
  مدل ۱۳۹۸ به شماره پلاک ۴۷۳ و ۶۷ ایران ۲۲ 

و شماره موتور 147H0449892 و شماره شاسی 
NAAW01HE6KE162715 به نام 

 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
 T440  برگ سبز خودرو کامیون کشنده رنو 

  رنگ زرد روغنی مدل ۲۰۲۰ به شماره پلاک
 ۷۳۳ ع ۵۵ ایران ۵۵ و شماره موتور D13920015 و شماره 

شاسی VF610A361LD019740 به نام 
 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

FH500  برگ سبز خودرو کامیون کشنده  ولوو 
   رنگ سفید روغنی مدل ۲۰۲۰ به شماره پلاک

 ۱۱۴ ع ۷۴ ایران ۵۵ و شماره موتور D13963517 و شماره 
شاسی YV2RT40A0LB307696 به نام 

 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

که فارغ التحصیل شــریف اســت؛ ولی آن قدر شــرایط بالا و پایین شد که عملا مضمون 
درست حرف بنده که ایجادنکردن شغل برای اطرافیانم بود، فهم درستی از آن منعکس 

نشد؛ بنابراین ایشان را برداشتم؛ ولی هنوز هم ایشان در این زمینه به من کمک می کند.
جعفر تشکری هاشــمی، رئیس کمیســیون عمران و حمل ونقل شورای شهر تهران، 
هم یکی از اعضایی بود که ســال گذشــته درباره تصمیم گیری های فردی که پســتی در 
شهرداری ندارد؛ اما در امور شهرداری دخالت می کند، تذکر داد. او در صحن شورا گفته 
می بینیم که افراد نسبی و سببی و داماد و پسر و دختر با وجود اینکه پستی در شهرداری 

ندارند، در تصمیمات شهرداری تهران تأثیرگذار هستند و دخالت می کنند.
مهدی عباسی، رئیس کمیســیون شهرسازی و معماری شورای شهر تهران، هم در 
تذکری در صحن شورا به این حضور اشاره کرده و گفته است: ما توقع داریم که مصوبه 
تعارض منافع در هر ســطحی از سوی بازرسی اجرا شود و با هیچ کس تعارف نداشته 
باشــید. گزارش هایی داریم که نشــان می دهد به لحاظ شــکلی و اداری ممکن است 
تعارض منافع رعایت شــود؛ اما فرد خاصی در سازمان ها و شرکت های شهرداری نفوذ 
و دخالت می کند. این فرد در انتصابات و حســاب های مالی وارد شده و باید جلویش را 
بگیریم؛ چرا که هم برای ما و هم برای شــهرداری دردســر می شود. با این تذکر جمعی 
به نظر می رسد شــهردار به زودی درباره این حضور به شــورای شهر پاسخ دهد. تذکر 
به حضور داماد شــهردار در تصمیم گیری های شــهرداری تنها تذکر روز گذشته صحن 

شورای شهر نبود. 
روز گذشته مهدی عباسی، رئیس کمیسیون شهرسازی شورای شهر تهران، در تذکری 
به قطع درخت در منطقه یک اشــاره کرد و با بیان اینکه در شــهر هزار علت وجود دارد 
که ما کار انجام دهیم، یادآور شــد: مگر می شــود در روز روشــن درختان را قطع کنند و 
ادعا شــود که چند درخت کاشته شده است؛ این فضا، فضای سبز بوده و باید با ضوابط 
باغات ساخت وســاز انجام می شده است و شــهرداری باید در این زمینه پاسخ گو باشد. 
مهدی چمران نیز با تأکید بر اینکه قطع درخت و جابه جایی آن باید در کمیسیون مربوطه 
بررسی شود، تصریح کرد: این اقدام بسیار دردآور بود. در ادامه جعفر تشکری هاشمی با 
بیان اینکه در مجمع اتوبوس رانی مصوبه ویژه ای داشــتیم که براساس آن نباید هیچ یک 
از املاک اتوبوس رانی بدون مجوز شورا واگذار شود، اظهار کرد: ما درخواست کردیم که 
سامانه معلولان نباید جابه جا شود و یک مصوبه قانونی در شورا با دو بار حقوقی مجمع 
و شورا درباره این موضوع به تصویب رسید. رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای 
اسلامی شهر تهران با بیان اینکه با دو مصوبه تأکید کردیم که سامانه باید تحت نظارت 
اتوبوس رانی باشــد، تصریح کرد: معلولان از این مصوبه خوشحال بودند؛ اما متأسفانه 
تمام وســایل نقلیه به محل شیر پاستوریزه منتقل شده اســت. اگر مصوبات شورا برای 
شــهرداری فاقد ارزش است، باید تکلیف خود را بدانیم و ظاهرا خودسری بر شهرداری 

حاکم است. 
او افزود: اگر قانون وجود دارد، این خودسری ها از سوی شهرداری پذیرفتنی نیست و 
از رئیس شــورا می خواهیم سامانه سریعا به محل سابق خود بازگردد؛ اگر به موقع برای 
شــرکت کنترل ترافیک اقدام می کردیم، این خودسری انجام نمی شد. تشکری هاشمی با 
بیان اینکه اگر شورا اثرگذار نباشد، باید برای شورا تصمیم بگیریم، گفت: اگر این موضوع 
تعیین تکلیف نشود، با اکثریت اعضا از شهردار تهران سؤال خواهیم کرد. اگر قرار باشد به 

صورت قانونی حل نشود، از شهردار سؤال خواهیم کرد.


